
 

 

 

MOCIÓ PERQUÈ LES INVITACIONS A ESPECTACLES PÚBLICS QUE 

REBI L’AJUNTAMENT DE SANT ADRIÀ DE BESÒS, SIGUIN 

DISTRIBUÏDES A LA CIUTADANIA I NO ALS REGIDORS I/O 

PARTITS POLÍTICS 

 

INTRODUCCIÓ 

 Els darrers anys el nostre municipi ha estat capaç d’acollir diferents 

espectacles, principalment festivals de música, com el Hard Rock Rising 

Music Festival o el Barcelona Beach Festival, gràcies a disposar d’espais 

con el Parc de la Pau i unes bones connexions amb Barcelona.  

 Aquests espectacles son una oportunitat per donar a conèixer 

nostre municipi i també aporten uns diners que de ben segur les arques 

del nostre ajuntament celebraran. Però hem de ser conscient que acollir 

festivals on l’afluència massiva de persones, comporta una sèrie 

d’inconvenients al nostre municipi i en especial als nostres veïns i veïnes: 

problemes de soroll, de mobilitat, de neteja, etc. Tard o d’hora el govern 

municipal i la resta de forces polítiques del municipi haurem d’asseure’ns 

per parlar sobre el model de ciutat que volem tenir i quin tipus 

d’espectacles hi volem que aculli la nostra ciutat, una ciutat que ha 

d’aspirar a ser moderna i avantguardista però a la vegada necessita que la 

convivència ciutadana sigui el seu valor més important. 

 Tornant als espectacles que s’han organitzat, i en especial el Hard 

Rock Rising Music Festival, celebrat al Parc de la Pau, els passats dies 24 i 

25 de juliol i com el Barcelona Beach Festival del 18 de juliol, sabem que el 

consistori ha rebut uns ingressos importants, al voltant de 150.000€ 

segons va informar l’alcalde Sr. Callau al ple de Juliol, però desconeixíem 

quines despeses extres han recaigut sobre el municipi, ja que segurament 

hem hagut de fer front a unes despeses que segur faran reduir la xifra de 

beneficis de forma notòria. 



 

  

 

 

A banda dels ingressos directes, el consistori també va rebre un 

paquet d’entrades o invitacions per poder assistir als festivals. El que no 

esperàvem dels nostres governants és que aquestes entrades o invitacions 

no hagin anat a la ciutadania i hagin estat repartides entre els  

representants polítics. A Sant Adrià en Comú ens van comunicar que 

disposàvem de 4 entrades i posteriorment, en el ple de Juliol, l’alcalde Sr. 

Callau ens va informar, contestant a una pregunta del grup municipal MES, 

que les entrades van ser repartides entre tots els grups polítics municipals. 

Sant Adrià en Comú, i en especial els seus 3 regidors, representant als 

1631 votants de Sant Adrià, complint el punt 3.1 del nostre codi ètic  que 

implica renunciar als regals i privilegis que se’ls puguin oferir per la seva 

condició i que puguin significar un tracte de favor, va decidir no recollir les 

entrades.  

 Des de Sant Adrià en Comú no volem imposar el nostre codi ètic a 

cap altre partit, però creiem que és molt necessari començar a introduir 

una altra forma de fer política, sense CAP MENA de privilegis als 

representats polítics. Entenem que en aquest tipus d’espectacles, 

l’Ajuntament pot estar representat per la seva màxima autoritat i fins i tot 

pel regidor de Cultura, però en cap cas, la resta de regidors, fent ús d’uns 

privilegis que perfectament podria recaure directament a la ciutadania. 

 Per tot això sol·licitem al govern municipal i a la resta de regidors i 

regidores que considerin oportú aprovar els següents punts: 

a) Compromís per part del govern municipal, de fer públiques totes les 

invitacions o entrades que rebi aquest consistori per qualsevol tipus 

d’espectacle cultural i esportiu.  

b) Compromís per part del govern municipal, d’elaborar un 

procediment per garantir que les invitacions i/o entrades rebudes 

vagin directament a la ciutadania, on totes les persones del nostre 

municipi tinguin les mateixes possibilitats de gaudir-ne d’elles.  



 

c) Compromís per part del govern municipal, de fer públiques els 

ingressos i les despeses (directes i indirectes) de forma detallada, de 

tots els espectacles multitudinaris que es portin a terme al nostre 

municipi.    

 

 

Sant Adrià de Besòs, setembre de 2015 


